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§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                           ____________________________ 

Per Westberg   Birgit Grahn 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 4/2008 från sammanträdet den 11 april 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Birgit Grahn utsågs att jämte ordförande Per Westberg justera dagens protokoll den 12 maj 

klockan 14.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgården att det förekommer en viss oro angående 

restaurangens kommande existens.  

 

Annica Dominius informerade om att förvaltningen sagt upp lokalerna till Micasa från den  

1 januari 2009. Micasa har ambitionen att driva restaurangen vidare och söker ny entreprenör. 

En vägg kommer att byggas för att skilja restaurangens ytor från vård- och omsorgsboendets 

ytor. En ny entré kommer att uppföras för ingång till vård- och omsorgsboendet. Restaurangen 

kommer även fortsättningsvis att kunna nås inifrån huset. Upphandling av matleverans till 

Hässelgårdens övriga vård- och omsorgsboende pågår och ny leverantör förväntas från och 

med oktober/november 2008. 

 

Annica D informerade även om att hemtjänstpersonalen för seniorboendet har flyttat till 

lokaler inom Hässelgården. Detta ökar tryggheten för de boende och minskar personalens tid 

för förflyttning mellan de olika uppdragen. 

 

Birgit Grahn rapporterade vidare om att de som bor på seniorboendet känner sig oinformerade 

om vad som händer i huset och att det boråd som Micasa avser att starta inte kommit igång. 

Annica Dominius föreslår att förtroenderådet bjuder in Micasa för att få information. 

 

Annica D informerade om att Friskvårdscentrum får 1,4 mnkr för att ha aktiviteter på 

Hässelgården. Alla som bor på Hässelgårdens vård- och omsorgsboende, seniorboendet och 

äldre i ordinärt boende är välkomna att delta i de aktiviteter som anordnas. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson informerade från Skolörtens vård- och omsorgsboende. Skolörtens 

förtroenderåd har haft årsmöte och några representanter har avgått. Ett anhörigmöte kommer 

att anordnas för att få nya representanter till förtroenderådet. De som bor på Skolörten är 

mycket glada för de aktiviteter som anordnas på Träffen. Det finns program varje vardag. 

Borådet på Skolörten ska träffa Micasas representanter på måndag den 12 maj. 

 

Annica D informerar om att stadens kostenhet ska besöka Skolörten för att bedöma om köket 

kan byggas om och vilka ombyggnader som behöver göras för att köket ska kunna användas 

för matlagning. Om det fungerar kommer förvaltningen att driva ett projekt med en 

kostekonom som projektansvarig och en kock som lagar mat till Skolörtens boende och 

hemtjänstens matlådor.  

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 maj 2008 

6.1 Tertilarapport 1 

Tertialrapporten är fortfarande inte helt klar och kan således inte delas ut. Annica D 

informerade om äldreomsorgens ekonomiska läge och om vilka åtgärder som planeras för att 

komma tillrätta med större delen av underskottet. Äldreomsorgen beräknas få ett underskott 

med 12, 5 mnkr. Nälsta servicehus beräknas få ett underskott med 3,2 mnkr och detta är svårt 

att åtgärda. Hemtjänstens enheter har sett över hur man använder sina resurser samt ser över 
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organisationen för trygghetslarmen och insatser nattetid. Biståndshandläggarna nyprövar alla 

ärenden med nattinsatser, för att se varför nattillsyn bedömts. 

 

Kostnaden för äldreomsorgens administration kommer att minska med cirka en mnkr bland 

annat beroende på vakanshållning av en tjänst och åtgärder för omplacerade. 

 

Annica D framhåller att det händer mycket som är bra inom äldreomsorgen och att antalet 

klagomål har minskat. 

 

6.2 Lex Sarah på Skolörten 

Ärendet kommer att avhandlas vid nästa stadsdelsnämnd och bordläggs därför vid dagens 

sammanträde. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Fixaren 

En person, Anders, med ett förflutet inom äldreomsorgen arbetar nu som ”fixar - Anders”. 

Han arbetar med fixaruppgifter på heltid till dess liggande beställningar är avklarade. Fixar - 

Anders nås på telefon 508 04 000, därefter trycker man på 1:an och kommer till kontaktcenter 

och där frågar man efter fixar – Anders. 

 

Föreningsbidrag 

Stadsdelsdirektören beslutar om föreningsbidrag. Annica D har skrivet ett förslag till beslut att 

förtroenderåden på Hässelgården, Skolörten och Råcksta ska få 2500 kronor vardera som 

föreningsbidrag. 

 

Upphandling av vård- och omsorgsboende 

Upphandling pågår av driften av Råcksta vård- och omsorgsboende exklusive dagverksamheten. 

Förvaltningen har haft upprepade informationsmöten för personal och anhöriga. På anhörigmö-

tena har deltagandet varit mycket lågt, 2-6 personer. Ann Bergman har fått i uppdrag att ansvara 

för överlämnandet till den entreprenör som staden utser. Kommunstyrelsen beräknas fatta beslut 

i början av juni, om vem som ska få driva Råcksta, och överlämnandet sker den 15 september.  

 

Under hösten kommer upphandling att ske av Hässelgårdens vård- och omsorgsboende enligt 

stadens förslag och stadsdelsnämndens planering. Upphandlingen kommer att genomföras så 

att övertagandet kan ske den 1 september 2009. 

 

Äldre direkt 

Stadsdelens kontaktcenter kommer under tiden juli-oktober 2008 att vara en resurs för hela 

staden vid införandet av ett telefonnummer till Äldre direkt. Dit ska alla som har frågor om 

äldreomsorg kunna ringa och få svar eller bli hänvisade till rätt person. 

 

Vårdnivåmätningar 

Biståndshandläggarna är snart färdiga med den vårdnivåmätning som ska genomföras innan 

valfrihetssystemet träder i kraft den 1 juli 2008. 
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Uppsökande verksamhet 

Anställning av en handläggare för uppsökande verksamhet pågår. Handläggaren ska ha 

kontakt med alla personer som under året fyller 75 år för att informera om den hjälp som finns 

att få. 

 

Administrativa lokaler 

Biståndshandläggare och administration finns i dag på två olika våningsplan på adress 

Hässelby torg 20-22. I början av juni kommer alla att flytta till samma korridor på 1 trappa. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Aktiveringslokal i Vällingby 

Per-Erik Bergman önskar information om planering för aktiveringslokal i Vällingby.  

Annica D informerar om att förvaltningen söker en lokal i Vällingby. Förvaltningen har sett på 

fyra lokaler och ska även se en tänkbar lokal i bottenvåningen vid läkarhuset kommande vecka. 

Det viktiga är att det är en långsiktig planering, en tillgänglig och prisvärd lokal och närhet till 

centrum. I lokalen planerar förvaltningen att samordna flera olika projekt inom äldreomsorgen, 

till exempel visningsmiljö för hjälpmedel, utbildning för personal och anhöriga, anhörigkon-

sulent, anhörigcirklar, syn- och hörselkonsulent och träfflokal för boende, i framförallt, 

Vällingby men även Hässelby och andra områden inom stadsdelen. 

 

Trygghetsringning 

Per-Erik Bergman har cirka 100 personer som är intresserad av trygghetsringning. Det finns 

inte tillräckligt många avprickare. Eftersom stadsdelsförvaltningen och Per-Erik arbetat med 

frågan en längre tid och inte lyckats få tillräckligt många avprickare så föreslås att de som 

anmält intresse hänvisas till ett företag, Perfekt Trygghet i Sverige, som arbetar med veteran-

ringning. För den enskilde är det en kostnad på 90 kronor per månad.  

 

Pensionärsrådet och Annica D berömmer Per-Erik B för hans idoga arbete för att få igång 

trygghetsringning. Annica D undersöker med stadsdelsnämnden om de godtar att den pensionär 

som är intresserad av trygghetsringning hänvisas till företaget Perfekt Trygghet i Sverige. 

 

Förtroenderåd 

Gun-Marie Gunnars frågar om förtroenderåd finns på Råcksta. Annica D svarar att det finns 

anhörigråd på Råcksta men inget förtroenderåd. De boende på Råcksta har relativt korta 

boendetider varför det är svårt att få representanter till ett förtroenderåd.  

 

”Dagismorfar” 

Per Westberg informerar om att han varit i kontakt med förskolechefer. Några visar intresse att 

ta emot pensionärer i sin verksamhet. SPF och PRO avser att ha information i sina 

månadstidningar i augustinumret.  

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Per Westberg tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 5 juni 2008 klockan 

9.00-11.00  i rum Markelius. 

------ 


